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Hörselverksamhet 
 

Mötesanteckningar från Hörselverksamhetens Regionala Brukarråd med 
HRF och FSDB Väst gällande samverkan kring folder den 13 oktober 2021 
 
Närvaro: 
Barbro Prästbacka HRF distrikt Västra Götaland 

Harry Eriksson HRF Västra Götaland 

Agne Fröjd  HRF distrikt Skaraborg 

Ingrid Nordqvist HRF Skaraborg  
Agneta Hummerhielm FSDB Väst 
 

Mattias Johansson Verksamhetschef, Hörselverksamheten 
Ewa Roy Pettersson Chefssekreterare, Hörselverksamheten 
 
Björn Lestell Kommunikatör, Kommunikationsavdelning,  

Habilitering & Hälsa 
 
Lotta Wänerskär Skrivtolk 
Malin Wennblom Skrivtolk 
 
Frånvaro: 
Bengt Gereonsson HRF Skaraborg 
Eivor Johansson HRF distrikt Västra Götaland samt HRF Förbund 
Mimmi Claesson Västra Götalands Distrikt 

Emira Kadic  FSDB Väst 
Aron Sortelius UH (Unga hörselskadade, DBU (Dövblinda barn och 

ungdom nationell och regional nivå 

 
 

Mattias hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 
 
 

• Information Hörselverksamheten: 
Mattias J informerar om samverkan kring information av olika informations-
flöden med Brukarorganisationerna och Hörselverksamheten. 
Enligt Regionens riktlinjer är det ok med information som rör våra patienter 
för stöd till den enskilda patienten. 
 
Verksamhetschef Mattias J är för information ut till våra patienter ut på ett 
lokalt perspektiv med information från de Brukarorganisationer som vi sam-
verkar med. 
 
Förvaltningsbeslut av Mikael Forslund, Habilitering & Hälsa är nu taget att vi 
får ha information i våra väntrum från de Brukarorganisationer vi samarbe-
tar med. 
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Barbro Prästbacka/HRF: 
Förslag från Brukarorganisationerna om information till patienten från  
Brukarorganisationerna är ett A-5 kort (vykortsformat), det ska finnas i vänt-
rum samt på behandlingsrum så patient lätt kan ta med.   
Brukarorganisationerna producerar en modell/förslag till Hörselverksamhet-
en.  
HRF kommer att ha en fortsatt diskussion på HRF-möte den 13 november 
2021. 
 
Mattias J svarar: 
Mattias J och Björn L är positiva till förslaget, i vuxenprocesserna där vi ger 
uppgift till patienterna att kontakta Brukarorganisation tycker vi det är ett 
mycket bra förslag för stöd till våra patienter, verksamheten behöver något 
att dela ut.  
Björn L instämmer och tycker att kortformat är mycket bra. 

 
Mattias J kallar till uppföljningsmöte efter årsskiftet med Regionala Brukar-
råden och Björn Lestell.  
 

• Nästa möte: 
Regionalt Brukarråd den 20 oktober 2021, kl. 10.00 – 12.00 via Teams, länk 
och inbjudan har skickats ut. 
 
 
 
 
Mattias avslutar mötet och tackar alla för idag! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 


